
Referat fra D.Ke.F HB-møde den 26. april 2020 Kl. 10.00  
Via Skype 
 
Deltagere: Jette Møller, Ejler Jeppesen, Marita Geinitz, Finn Hyldmar, Ena Bargholz, Jette 
Stougaard, Niklas Rejnstrup, Michael Zimmermann, Helene Holst Jensen, Svend Jørgensen og 
Jesper Nielsen, Margit Kolfach 
 
Tilforordnede:  
 
Afbud: Morten Ottesen, Marianne Jensen, Johnny Mandau, Mogens Eriksen, Brian Kisum 
 
Dagsordenspunkt Referat 
Pkt. 1 
Godkendelse af sidste referat 
 

Referatet blev godkendt 

Pkt. 2 
Indstilling fra spilleudvalg til 
hvordan sæsonen 
færdiggøres 
 

Spilleudvalgene har ikke kunne nå at 
komme med et oplæg. 
Plan A: Turneringens sidste kamp skal 
afvikles senest søndag den 31. maj. Der 
dispenseres for at kampene kan afvikles 
på en hverdagsaften inden, hvis det 
ikke kan lade sig gøre at spille i 
weekenden den 30/31 maj. 
Plan B: Hvis centrene ikke åbnes inden 
18. maj, så bliver det plan B. Plan B er 
at turneringen afsluttes i weekenden 
den 5/6 september 2020, hvor derefter 
laves en plan for den kommende sæson 
20/21. 
Plan Classic: Classic skal afvikles 
inden den 5/6 sepember. 
 
Plan A og B er udelukkende for 
divisionerne i Bohle. Serierne 
bestemmes fortsat af lokal unionerne. 
 
Medaljerne skal sendes til klubber. 
 
Pensionisterne har afsluttet sæsonen, 
efter 4 runder. 

Pkt. 3 
Rep. møde/Årsmøde 
 

Plan A: Vi håber fortsat på årsmøde 
den 7. juni. 
Plan B: 23. august hvis der ikke bliver 
åbnet. 
 
Først laver vi et ordinært rep.møde. kl. 
10. Hvor der afsluttes efter vi vedtaget 
den nye struktur. Så holdes der pause 
indtil kl. 12, hvor der vil være frokost 
med alle klubberne og kl. 13 vil 
årsmødet gå i gang. 
 
 



Pkt. 4 
Forslagene i Rep mappen 
 

Vi diskuterede forslagene i rep.mappen 
og vi besluttede at ændrer i 
rækkefølgen, så den nye struktur blev 
det sidste forslag. 

Pkt. 5 
Økonomi 
 

Niklas har gennemgik de nye satser 
som der opkræves og det blev 
diskuteret og ændret enkelte satser. De 
nye satser skal fremlægges til 
årsmødet. 

Pkt. 6 
Forslag til nye poster i DKeF 
 

Vi snakkede om de nye poster i DKeF 
og om mulige kandidater til posterne. 

Pkt. 7 
Skriftlig beretning fra alle 
udvalg, hvis der er sket 
noget vi skal forholde os til 
 

Jette Stougaard – 
Eliteudvalgsformand: 
Fremlagde en skriftlig beretning. 
 
Derudover blev der snakket om Screm, 
som blev vedtaget ikke blev til noget i 
år, da vi ikke mener det er forsvarligt at 
sende spillere afsted sidst i august, med 
den situation vi er i nu. 
 

Pkt. 8 
Eventuelt 
 

Årets spiller blev besluttet at det ikke skulle kåres 
i år (2020). 
 
Årets leder blev forslået ændret, således at alle 
kan indstille og FU beslutter hvem det skal blive, 
hvilket blev vedtaget og det gælder allerede fra i 
år (2020). 
Årets medlem skal på hjemmesiden ændres til 
Årets leder. 
 
Der blev diskuteret om der evt. skulle være et 
årets medlem, som kunne hædre den 
ekstraordinære indsats for et medlem som ikke 
var i bestyrelses mv. dette skal tages op af den 
nye bestyrelse i DKeF. 
 
Forbund i skolerne – Skal undersøges af den nye 
bestyrelse i DKeF om det er vi kan blive en del af. 
Det er et koncept fra DIF. 

 
 


